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BizLawyer îi prezinta pe avocații care au devenit parteneri în ultimele runde de

promovari | De vorba cu Andreea Mihalache (Popescu & Asociații): ”Fiecare

experiența m-a învațat ceva nou și m-a pregatit pentru ceea ce fac astazi. Cel mai

important, însa, este ca au existat mereu oameni care au crezut în mine și

oportunitați care m-au ajutat sa cresc”

Siguranța și stabilitatea unei firme de avocatura de prestigiu sunt reflectate nu doar în portofoliul sau de

clienți și tranzacții, ci și în modul în care își dezvolta și promoveaza profesioniștii din echipa. Avansarea

unui avocat la rangul de partener nu este doar o recunoaștere a competențelor sale juridice și a rezultatelor

obținute, ci și un semn al încrederii și aprecierii din partea firmei. Acest moment marcheaza o etapa

importanta în cariera, consolidând rolul avocatului în strategia de dezvoltare a firmei și confirmându-i

poziția de lider în domeniul sau de expertiza.  Într-un mediu competitiv, promovarea la statutul de partener

subliniaza atât excelența profesionala, cât și capacitatea de a contribui la succesul și creșterea continua a

firmei.  Popescu & Asociații a adus în prima linie trei noi parteneri în luna ianuarie, Andreea Mihalache

fiind printre aceștia. 

”Promovarea este o etapa care a venit ca o recunoaștere a contribuției mele de pâna acum, dar reprezinta și o

provocare care vine cu noi responsabilitați. Pe lânga activitatea juridica propriu-zisa, ma implic mai mult în

strategia firmei și în dezvoltarea echipei. Deciziile pe care le iau nu mai influențeaza doar anumite dosare sau

clienți, ci întregul mod în care ne poziționam pe piața. Este un pas important, dar ceea ce ma bucura cel mai mult

este sentimentul ca munca mea este apreciata și ca pot contribui la formarea noilor generații de avocați”, a declarat

pentru 

Biz

Lawyer Andreea Mihalache, avocat care a primit titlul de partener la ultima runda de promovari a firmei 

Popescu & Asociații.

Ea și-a început cariera în avocatura acum aproape trei decenii și a parcurs fiecare etapa cu entuziasm și dorința de

a învața. A avut șansa sa lucreze în medii profesionale de înalta calitate, unde a crescut atât din punct de vedere

tehnic, cât și uman. Privind în urma, conștientizeaza ca fiecare dintre aceste etape a avut rolul ei, oferindu-i ocazia

sa se dezvolte în domenii variate, sa coordoneze echipe și sa gestioneze litigii cu miza mare. ”Fiecare experiența

m-a învațat ceva nou și m-a pregatit pentru ceea ce fac astazi. Cel mai important, însa, este ca au existat mereu

oameni care au crezut în mine și oportunitați care m-au ajutat sa cresc”, afirma astazi Andreea Mihalache.

Alaturarea la echipa Popescu & Asociații a fost un pas firesc în evoluția sa, regasind aici colegi și prieteni mai

vechi, cu care împartașea aceleași valori. Spune ca este un loc în care spune ca se simte ”acasa”, alaturi de oameni

pasionați și dedicati, iar promovarea sa recenta ca partener este o dovada a încrederii pe care colegii sai i-au

acordat-o.

Aici, un partener nu doar coordoneaza, ci și se implica direct, fie în strategia cazului, fie în negocieri. ”Personal,

sunt activa în litigii comerciale, achiziții publice, drept fiscal și restructurari, spețe de proprietate intelectuala. Dar,

dincolo de mandatele în sine, un partener trebuie sa asigure coeziunea echipei și sa mențina direcția strategica a

firmei. Sunt alaturi de colegii mei cu tot ceea ce este nevoie, din aceste puncte de vedere”, a subliniat
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interlocutoarea 

Biz

Lawyer.

Pe lânga proiectele provocatoare și accesul la resurse care  permit avocaților sa fie mereu în avangarda, printre

principalele avantaje ale apartenenței la firma Popescu & Asociații, Andreea Mihalache spune ca cel mai mult

apreciaza oamenii. ”Lucrez cu profesioniști care își respecta meseria, care sunt deschiși și dornici sa colaboreze.

Este un mediu unde te simți valorizat, iar asta conteaza enorm. Promovarea mea recenta ca partener este dovada

cea mai solida ca eforturile și dedicarea sunt apreciate și recunoscute. Este un mediu de lucru plin de energie

pozitiva și creativa”, explica noul partener al firmei.

-----------------------------------------------------------------------------

                              Citește și

→    Noi promovari în structura de conducere a firmei POPESCU &   ASOCIAȚII. Adina VLAICU,

Andreea MIHALACHE și Mirel RĂDESCU devin parte a   echipei de management | Octavian POPESCU,

Managing Partner: ”Sunt   profesioniști de elita, cu notorietate și impact remarcabil în domeniile   lor de

expertiza, iar prezența lor în structura noastra de coordonare   consolideaza poziția firmei ca partener

juridic de încredere în mediul   de business”

-----------------------------------------------------------------------------

Ani intenși și provocatori 

Ultimii ani au fost cei mai intenși și provocatori din cariera sa și sunt multe proiecte care ar merita amintite, pentru

complexitatea lor și impactul pe care l-au avut asupra clienților asistați. ”Îmi e destul de greu sa aleg, dar vreau sa

încep cu menționarea celui mai recent succes al nostru, în care, alaturi de echipa Popescu & Asociații, am obținut

restituirea unei suprafațe de 4.500 hectare de teren forestier care îi revenea de drept clientului nostru, Academia

Româna. A fost un proiect complex, de lunga durata, în care fiecare etapa a fost o provocare, dar și o lecție –

despre rabdare, despre importanța detaliilor juridice și despre responsabilitatea pe care o avem atunci când lucram

la cazuri cu un asemenea impact”, reamintește Andreea.

Un alt proiect important a fost reprezentarea unui client din domeniul agriculturii ecologice, a carui afacere era

pusa în pericol de o procedura de expropriere inițiata de stat. Mandatul a fost complex, pentru ca nu era vorba doar

despre terenuri, ci despre o întreaga infrastructura construita în ani de zile, cu finanțare europeana și cu un lanț

operațional care ar fi fost grav afectat. ”A trebuit sa lucram pe mai multe fronturi simultan: sa contestam evaluarea

inițiala a despagubirilor, sa demonstram valoarea reala a investiției și sa gasim o soluție care sa permita clientului

sa-și continue activitatea fara pierderi majore. În final, am obținut o compensație corecta și am reușit sa protejam

esențialul: stabilitatea și viitorul afacerii”, a adaugat avocata.

De asemenea, a asistat un client din industria auto de lux într-un mandat de expropriere legat de extinderea liniei

de metrou catre Aeroportul Otopeni. Strategia legala a vizat protejarea drepturilor de proprietate și reducerea

impactului asupra activitații comerciale, folosind atât instrumente procedurale naționale, cât și europene.

 

Un alt proiect de referința este cel privind restructurarea unei importante companii de stat din industria

aerospațiala. Mandatul presupune pastrarea intacta a activelor care fac parte din planul de reorganizare structurala.

Este un proces complex, care implica și aspecte din zona informațiilor clasificate, și creeaza un precedent valoros

pentru viitoarele restructurari de acest tip.

”Toate sunt experiențe intense și extrem de valoroase, care confirma faptul ca succesul nu înseamna doar
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cunoaștere juridica, ci și capacitatea de a înțelege business-ul clientului și de a-i oferi soluții care sa îi protejeze pe

termen lung interesele. Pentru mine, fiecare proiect este o lecție și o oportunitate de a crește și cred ca acesta este

farmecul acestei profesii: provocarile sunt mereu altele, dar satisfacția de a gasi soluțiile potrivite ramâne aceeași”,

marturisește interlocutoarea 

Biz

Lawyer.

-----------------------------------------------------------------------------

Citește și

→  BizLawyer îi prezinta pe avocații care au devenit parteneri în ultimele   runde de promovari | De vorba

cu Adina Vlaicu (Popescu &  Asociații),  un om statornic, serios, carismatic, atent la detalii și la  nevoile 

clienților: ”Trebuie sa fii mereu la curent cu schimbarile  legislative,  sa te specializezi în domeniile în plina

dezvoltare și sa  anticipezi  nevoile pieței. Networking-ul strategic și implicarea în  dezbateri  profesionale

te ajuta sa ramâi relevant. Dar, mai presus de  toate,  trebuie sa îți placa ceea ce faci – pasiunea este cea

care te  ține în  joc pe termen lung”

-----------------------------------------------------------------------------

În avocatura, talentul poate fi un plus inițial, dar fara munca susținuta este insuficient

Andreea Mihalache spune ca avocatura de business a ales-o pe ea și nu invers. ”Este un domeniu care îți

provoaca mintea și îți ofera satisfacția de a gasi soluții acolo unde alții vad doar obstacole. Mi-a placut mereu sa

analizez, sa structurez argumente și sa negociez, iar avocatura de business este exact acel loc unde logica, strategia

și creativitatea se întâlnesc”, a explicat avocata intervievata de 

Biz

Lawyer.

Pe drumul spre performanța, ea a avut mentori sau modele de la care s-a inspirat și spune ca le este recunoscatoare:

”oameni care mi-au aratat ca avocatura înseamna mai mult decât a cunoaște legile – înseamna strategie, intuiție și

respect pentru client. Dar cred ca mentoratul nu se termina niciodata”. La rândul sau, încearca sa fie un ghid pentru

colegii mai tineri, așa cum și ea a avut parte de sprijin la început. În același timp, crede ca fiecare avocat își

dezvolta propriul stil și își perfecționeaza abilitațile prin experiența și învațare continua.

În opinia sa, în avocatura talentul și inovația merg mâna în mâna. ”Talentul este acea abilitate înnascuta de a

sintetiza informația, de a convinge și de a gândi logic și creativ sub presiune. Inovația vine din combinația dintre o

minte strategica și dorința constanta de a învața și de a te adapta. Ambele îți creeaza un avantaj, dar, chiar și așa,

experiența mi-a demonstrat ca succesul vine mai degraba din efort și dedicare”, a nuanțat Andreea Mihalache. Ea

marturisește ca a vazut avocați extrem de talentați care nu au rezistat presiunii, dar și oameni determinați, care prin

munca și perseverența au ajuns în top. ”În concluzie, nu cred ca exista o formula exacta sau un raport ideal:

talentul poate fi un plus inițial, dar fara munca susținuta este insuficient”, subliniaza interlocutoarea 

Biz

Lawyer.

Odata cu experiența, îți dai seama ca oamenii alaturi de care lucrezi fac diferența

Andreea Mihalache este de pareare ca, la începutul carierei, e ușor sa fii tentat sa crezi ca doar cum și cât lucrezi

conteaza. ”Ești ambițios, vrei sa demonstrezi ca poți, ca reziști, ca performezi constant. Și, desigur, munca,

seriozitatea și efortul susținut sunt esențiale. Dar, odata cu experiența, îți dai seama ca oamenii alaturi de care

lucrezi fac diferența”, marturisește avocata promovata la începutul anului pe poziția de Partener.
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În opinia sa, meseria se învața din carți, dar se desavârșește în practica. Nimeni nu devine avocat doar memorând

legi – trebuie sa înțelegi nuanțele, sa te adaptezi, sa știi când sa fii flexibil și când sa fii ferm. ”Colaborarea cu

colegii experimentați este esențiala, dar și inițiativa proprie joaca un rol major. Valorile firmei în care lucrezi pot

avea un impact major asupra carierei tale, așa ca este important sa alegi un mediu de lucru care sa te inspire și sa te

motiveze. Aceste valori sunt, practic, regulile de joc în echipa. Când toata lumea le respecta, se creeaza o

atmosfera placuta și productiva”, susține Andreea.

Ea subliniaza ideea ca, într-o profesie atât de intensa cum este avocatura, echipa conteaza enorm. Poți sa ai cele

mai complexe dosare, sa muncești pâna târziu în noapte, dar daca nu ai lânga tine oameni care te susțin, care cred

în tine și care te provoaca sa devii mai bun, parcursul devine mult mai dificil, recunoaște ea. ”La Popescu &

Asociații sunt parte a unei echipe minunate, care ma inspira și alaturi de care construiesc permanent, așadar,

raspunsul meu este ca ambele conteaza, dar oamenii sunt cei care dau sens muncii pe care o facem”, a aratat

interlocutoarea 

Biz

Lawyer.

Firma de avocați cauta oameni pasionați, cu gândire strategica și dorința de învațare. ”Un bun avocat trebuie sa

poata anticipa trei pași înaintea adversarului. De asemenea, capacitatea de a comunica eficient și de a colabora sunt

esențiale. Gasirea oamenilor potriviți nu e ușoara, e un proces lent, de durata, dar când îi gasești, merita efortul”,

arata avocata recent promovata pe poziția de Partener al firmei Popescu & Asociații.

Avocatura este o piața în care concurența este dura. Ce trebuie sa faca un profesionist pentru urca și se menține în

linia întâi? Andreea Mihalache raspunde simplu, pe final: ”Sa ramâna curios, sa învețe continuu și sa aiba

capacitatea de a anticipa schimbarile. Avocatura nu e statica – reglementarile evolueaza, industriile se transforma,

iar un avocat trebuie sa fie mereu cu un pas înainte. În plus, relațiile profesionale și comunicarea sunt la fel de

importante ca expertiza juridica”.

page 4 / 4


